

家訊 – August 25, 2024

歡迎

歡迎來到教會的每一位；願這主愛的大家庭，也成為您屬靈的家。

今天崇拜

讀經：羅 12:1-2

信息：奉獻中生活 -

羅馬書系列 (31)

回應詩歌：#469 為耶穌而活
(歡迎參加主日學)

家訊

- 新學期將開始：**歡迎新生新家庭的到來，求主賜恩，早日適應。若有需要之處，請告之教會/兄弟姊妹。
- 周五中文團契迎新系列：**一連五周五晚上7:30pm。
(8/23, 8/30, 9/6, 9/13, 9/20)
內容：詩歌，遊戲，主題，小組，點心。
歡迎邀新朋友參加。(門口桌上有邀請單張)
- 全教會退修會 (9/27-29)：**
主題：靠主恩突破，宣教到地極。
中文講員：賴木森牧師 (新加坡福音自傳會總幹事)
地點：約1.5小時車程的營地。
(報名表在門口桌上。截止：9/8)

本周團契聚會時間

8/28: 周三禱告聚會 7:30PM

8/30: 學生學者/葡萄園 7:30PM

感恩与代禱

- 新學期：感謝主保守大家度過暑假，願主賜新恩新力量，學業靈命並進
- Caroline 姊妹決定8月底不動手術(經醫生最新建議)。請為她身體健康禱告。
- 其他：身體需康復的，海內外探親的，肢體中還在找工作的，求主預備與看顧。

八月禱告指南：恩典

第三周 (8/21-8/27): 恩典由基督而來

17 律法本是藉著摩西傳的；恩典和真理都是由耶穌基督來的。

約翰福音 1:17

15 只是過犯不如恩賜，若因一人的過犯，眾人都死了，何況神的恩典，與那因耶穌基督一人恩典中的賞賜，豈不更加倍的臨到眾人麼？

羅馬書 5:15

下周中英聯合主日 (9/1/2024)

講員：Rev. Peter Ferris

翻譯：李牧師

主席：Geem Oo

招待：待定

BCCC Family News - August 25, 2024

Weekly Meetings

Wed 8/28 - Prayer Meeting 7:30PM

Fri 8/30 - Friday Night Fellowships 7:30PM

Vineyard Jr (2yo-5th grade)

Living Hope (6th-12th grade)

Livingstones (College)

Living Truth (Young Adult)

Living Water (Adult)

Sun 9/1 - Separate Service 9:30AM

Adult & Youth Sunday School 11AM

Sermon

Saved To The Uttermost

Hebrews 7:20-28

Weekly Announcements

- A new semester is about to begin: We welcome the arrival of new students and new families, and pray for the Lord's blessing and quick settlement. Please let us know if there is anything we can do to help.
- Churchwide Retreat (9/27-29): Theme: Breakthrough by the Lord's Grace, Mission to the Ends of the Earth.
English Speaker: Pete Wong & BoBarredo
Location: Campground about 1.5 hours away. (Sign-up sheet is on the table at the entrance. Deadline: 9/8)

Next Sunday 9/1

(Combined Service @ 9:30AM)

Speaker: Rev. Ferris
Translator: Pastor Sunny
Chairperson: Geem Oo
Ushers: TBD

Mail Offerings to:
PO Box 1003 Williamsville, NY 14231
Give Online: @Tithe.ly

Welcome

We are so glad you are here to worship with us today at BCCC! May all of you and your family be blessed as we worship, grow and serve the Lord together in this church.
Stay connected to BCCC through or mobile app
www.bccc.churchtrac.com



Thanksgiving & Prayers

- New semester: We thank the Lord for keeping us all through the summer vacation. May the Lord give us new grace and new strength, and may we advance in our academic and spiritual lives.
- Sister Caroline has decided not to have surgery at the end of August (after the doctor's latest recommendation). Please pray for her health.
- Others: Those who need to recover, those who are visiting relatives locally and overseas, and those who are still looking for jobs, pray for provision and guidance.

August Prayer Guide: Grace

Week 8/21-8/27: Grace Came By Christ

17 For the law was given through Moses; grace and truth came through Jesus Christ.

John 1:17

15 But the free gift is not like the trespass. For if many died through one man's trespass, much more have the grace of God and the free gift by the grace of that one man Jesus Christ abounded for many.
Romans 5:15

Weekly Offering Update

Gen. Offering (8/12-8/18): \$ 7,052
YTD Actual Offering: \$ 209,363
YTD Budgeted Expenditure: \$ 199,064
YTD Designated Offering: \$ 15,424



家訊 – August 25, 2024

歡迎

歡迎來到教會的每一位；願這主愛的大家庭，也成為您屬靈的家。

今天崇拜

讀經：羅 12:1-2

信息：奉獻中生活 -

羅馬書系列 (31)

回應詩歌：#469 為耶穌而活
(歡迎參加主日學)

家訊

- 新學期將開始：**歡迎新生新家庭的到來，求主賜恩，早日適應。若有需要之處，請告之教會/兄弟姊妹。
- 周五中文團契迎新系列：**一連五周五晚上7:30pm。
(8/23, 8/30, 9/6, 9/13, 9/20)
內容：詩歌，遊戲，主題，小組，點心。
歡迎邀新朋友參加。(門口桌上有邀請單張)
- 全教會退修會 (9/27-29)：**
主題：靠主恩突破，宣教到地極。
中文講員：賴木森牧師 (新加坡福音自傳會總幹事)
地點：約1.5小時車程的營地。
(報名表在門口桌上。截止：9/8)

本周團契聚會時間

8/28: 周三禱告聚會 7:30PM

8/30: 學生學者/葡萄園 7:30PM

感恩与代禱

- 新學期：感謝主保守大家度過暑假，願主賜新恩新力量，學業靈命並進
- Caroline 姊妹決定8月底不动手術 (經醫生最新建議)。請為她身體健康禱告。
- 其他：身體需康復的，海內外探親的，肢體中還在找工作的，求主預備与看顧。

八月禱告指南：恩典

第三周 (8/21-8/27): 恩典由基督而來

17 律法本是藉著摩西傳的；恩典和真理都是由耶穌基督來的。

約翰福音 1:17

15 只是過犯不如恩賜，若因一人的過犯，眾人都死了，何況神的恩典，與那因耶穌基督一人恩典中的賞賜，豈不更加倍的臨到眾人麼？

羅馬書 5:15

下周中英聯合主日 (9/1/2024)

講員：Rev. Peter Ferris

翻譯：李牧師

主席：Geem Oo

招待：待定

BCCC Family News - August 25, 2024

Weekly Meetings

Wed 8/28 - Prayer Meeting 7:30PM

Fri 8/30 - Friday Night Fellowships 7:30PM

Vineyard Jr (2yo-5th grade)

Living Hope (6th-12th grade)

Livingstones (College)

Living Truth (Young Adult)

Living Water (Adult)

Sun 9/1 - Separate Service 9:30AM

Adult & Youth Sunday School 11AM

Sermon

Saved To The Uttermost

Hebrews 7:20-28

Weekly Announcements

- A new semester is about to begin: We welcome the arrival of new students and new families, and pray for the Lord's blessing and quick settlement. Please let us know if there is anything we can do to help.
- Churchwide Retreat (9/27-29): Theme: Breakthrough by the Lord's Grace, Mission to the Ends of the Earth.
English Speaker: Pete Wong & BoBarredo
Location: Campground about 1.5 hours away. (Sign-up sheet is on the table at the entrance. Deadline: 9/8)

Next Sunday 9/1

(Combined Service @ 9:30AM)

Speaker: Rev. Ferris
Translator: Pastor Sunny
Chairperson: Geem Oo
Ushers: TBD

Mail Offerings to:
PO Box 1003 Williamsville, NY 14231
Give Online: @Tithe.ly

Welcome

We are so glad you are here to worship with us today at BCCC! May all of you and your family be blessed as we worship, grow and serve the Lord together in this church.
Stay connected to BCCC through or mobile app
www.bccc.churchtrac.com



Thanksgiving & Prayers

- New semester: We thank the Lord for keeping us all through the summer vacation. May the Lord give us new grace and new strength, and may we advance in our academic and spiritual lives.
- Sister Caroline has decided not to have surgery at the end of August (after the doctor's latest recommendation). Please pray for her health.
- Others: Those who need to recover, those who are visiting relatives locally and overseas, and those who are still looking for jobs, pray for provision and guidance.

August Prayer Guide: Grace

Week 8/21-8/27: Grace Came By Christ

17 For the law was given through Moses; grace and truth came through Jesus Christ.

John 1:17

15 But the free gift is not like the trespass. For if many died through one man's trespass, much more have the grace of God and the free gift by the grace of that one man Jesus Christ abounded for many.
Romans 5:15

Weekly Offering Update

Gen. Offering (8/12-8/18): \$ 7,052
YTD Actual Offering: \$ 209,363
YTD Budgeted Expenditure: \$ 199,064
YTD Designated Offering: \$ 15,424

